



BONAIRE

DIVI FLAMINGO RESORT February 28 - March 7, 2015

Colorful, unpretentious, and fun - the Divi Flamingo Beach Resort and Casino is the perfect base for vacationers drawn to the sleepy island of Bonaire and world-class Caribbean scuba diving. The Divi Flamingo Beach Resort offers Divi Dive Bonaire, a PADI five star dive operation with custom dive boats, equipment, and an experienced dive crew.



Bonaire has been rated the Top Dive Destination Overall (Caribbean/Atlantic) in Scuba Diving magazine's Readers' Choice Awards. Bonaire also received the #1 rating in eight other Caribbean/Atlantic categories: Top Marine Life, Top Marine Environment, Top Macro Life, Top Shore Diving Destination, Top Destination for Underwater Photography, Top Destination for Beginners, Top Value, and Top Snorkeling. For the Readers' Choice awards, thousands of Scuba Diving subscribers and web users rated their dive experiences on a scale of one to five.

INCLUDES

- **Airport Transfers**
- **7 Nights Deluxe or add \$89 CAD Studio accommodation at double occupancy**
- **Breakfast Daily**
- **5 Days of 2-tank Boat Dives & unlimited shore diving**
- **All Hotel taxes and Service Charges**
- **Services of an Action Scuba representative**

\$1135 USD + Flights

Non-Diver \$878 USD

Per person at double occupancy and subject to availability and change.

Deposit: \$250 USD per person non-refundable + flight.

Airfare: Estimated fare May 7th on WJ of \$846 CAD + Insel Air of \$160 CAD, subject to change.

Final Payment: January 1, 2015

Cancellation: Refer to specific terms and conditions.

Travel Insurance: Cancellation insurance and out of province medical insurance are available as an option.

Documentation: Passengers require a Canadian passport with 6 months validity from the date of return.

Travel arrangements are provided by

SQUBA holidays

WORLDWIDE DIVING ADVENTURES

105 Wharnclyffe Rd. South, London, Ontario N6J 2K2
TICO Reg. # 2471720

Option to add extra days, contact us for more details



BONAIRE

DIVI FLAMINGO Du 28 février au 7 mars 2015

Le Divi Flamingo Beach Resort et Casino, un hôtel sans prétention, pittoresque, et coloré, vous accueillera durant une semaine; situé sur l'île de Bonaire, une petite île des Antilles Hollandaises, cet hôtel est le lieu idéal pour les vacanciers qui recherchent un lieu de plongée renommé à travers le monde. Divi Dive, le centre de Plongée PADI 5 étoiles situé sur les lieux-mêmes, offre un excellent service avec des bateaux de plongée confortables et bien aménagés, et une équipe professionnelle comptant une longue expérience.



Pour la neuvième année de suite, Bonaire a été nommé "La Meilleure Destination de Plongée" (Caraïbes/Atlantique) par la revue 'Scuba Diving' et "Le choix du Lecteur 2011". Bonaire a aussi reçu un placement de première position dans huit catégories: La Meilleure Vie Marine, L'Environnement Marin le plus Sain, Meilleure Vie Macro, Meilleure Destination pour la Plongée de la Rive, Meilleure Destination pour la Photo Sous-marine, Meilleure Destination pour les Débutants, Meilleure Destination pour L'Apnée, et Meilleure Valeur.

INCLUS

- **Transferts Aéroportuaires**
- **7 Nuits en Chambre Deluxe ou ajouter \$99 CAD Studio en Occupation Double**
- **Déjeuner chaque matin**
- **5 Jours de 2 Plongées Bateau & Plongées Illimitées de la Rive**
- **Toutes les Taxes d'Hôtel et Frais de Service**
- **Les services d'un représentant d'Action Scuba**

\$1135 USD + Vols

Non-Plongeur \$878 USD

Par personne en occupation double et sujet à disponibilité.
Sujet à changement.

Dépôt : \$250 USD non-remboursable + vol.

Vols : Tarif estimé le 7 mai de WJ \$846 CAD et Insel Air de \$160 CAD, sujet à changement.

Paiement final : Le 1 janvier, 2015

Cancellation : Voir termes et conditions spécifiques.

Assurance Voyage : Une assurance voyage pour annulation et couverture médicale est disponible en option.

Documentation : Chaque voyageur doit avoir un passeport Canadien avec 6 mois de validité après la date de retour

Les réservations sont faites par

SQUBA holidays
WORLDWIDE DIVING ADVENTURES

105 Rue Wharnclyffe Sud, London, Ontario N6J 2K2 1-800-265-3447 TICO
Reg. # 2471720

Ajoutez des journées supplémentaires, contactez-nous pour plus de détails